
 

 

 

O BEC ŽI K A V A 

 

 

ZÁPISNICA 

 

 

obecného zastupiteľstva v Žikave  
č. 8/2020 

 

konaného 

 

dňa 6. marca 2020 o 19:00 hod. v priestoroch OcÚ Žikava 
(viď Príloha č. 1 – Pozvánka) 

 
 



Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď Príloha č. 2) 
Prítomní poslanci OcZ:   Daniel Dubec,  
      Ing. Miroslav Kukla 

Ladislav Kunský, 
Mgr. Ján Malý,  
Ing. Katarína Tomášová 
Viera Zabáková. 

Ospravedlnení poslanci OcZ:  Jozef Drienovský (vzdanie sa mandátu) 
Neospravelnení poslanci OcZ:   
Hlavný kontrolór:    ospravedlnený pre chorobu 
   
Program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Informácie o postupe pri spracovaní Územného plánu obce Žikava – Ing. arch. Peter 

Mizia 
5. Žiadosť o zníženie poplatku za komunálny odpad – Ján Kováč 
6. Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1/2020 
7. Inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2019 
8. Návrh na vyradenie majetku 
9. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 a návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 

2020 
10. Návrh na zrušenie Uznesenia č. 24/2019 – odpredaj obecného pozemku časť parcely č. 

261, diel č. 10 vo výmere 13 m2 – Lýdia Rybaričová 
11. Opätovné schválenie odpredaja obecného pozemku časť parcely č. 261, diel č. 10 vo 

výmere 13 m2 – Lýdia Rybaričová 
12. Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce – pozemku p.č.  261/1 vo výmere 30 m2 

– Marián Krpala 
13. Dodatok k cenníku vykonávaných služieb OcÚ 
14. Rôzne 
15. Záver. 

 
K bodu 1:Otvorenie. 
 Starosta obce Ing. Jozef Broniš privítal prítomných poslancova otvoril zasadnutie. 
Starosta skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. 
 
K bodu 2:Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  u r č u j ena dnešné zasadnutie ako zapisovateľku 
zamestnankyňu obecného úradu Ing. Ľubicu Kuklovú. 
 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  s chv a ľu je na dnešné zasadnutie overovateľov 
zápisnice poslancov Ing. Miroslava Kuklu a Vieru Zabákovú. 
 
 



Hlasovanie: 
ZA: 6(D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 73/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 3:Schválenie programu zasadnutia. 
 Starosta navrhol doplnenie programu vzhľadom k tomu, že poslanec Jozef Drienovský sa 
vzdal mandátu písomne (doručené na OcÚ 4.3.2020). Navrhovanú zmenu navrhuje starosta pod 
bod 4. 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca Jozefa Drienov 
5. Informácie o postupe pri spracovaní Územného plánu obce Žikava – Ing. arch. Peter 

Mizia 
6. Žiadosť o zníženie poplatku za komunálny odpad – Ján Kováč 
7. Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1/2020 
8. Inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2019 
9. Návrh na vyradenie majetku 
10. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 a návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 

2020 
11. Návrh na zrušenie Uznesenia č. 24/2019 – odpredaj obecného pozemku časť parcely č. 

261, diel č. 10 vo výmere 13 m2 – Lýdia Rybaričová 
12. Opätovné schválenie odpredaja obecného pozemku časť parcely č. 261, diel č. 10 vo 

výmere 13 m2 – Lýdia Rybaričová 
13. Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce – pozemku p.č.  261/1 vo výmere 30 m2 

– Marián Krpala 
14. Dodatok k cenníku vykonávaných služieb OcÚ 
15. Rôzne 
16. Záver. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo program zasadnutia č. 8/2019 s navrhovanou zmenou  

a schvaľuje program zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 8/2019 s navrhovanou zmenou 
a dopĺňa sa bod č. 4– Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca Jozefa Drienovského a ostatné 
programy sa posúvajú o jeden bod. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 6(D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 74/2020bolo prijaté. 
 



K bodu 4:Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca Jozefa Drienovského 
 V zmysle paragrafu 25 ods. 2 písmeno c) sa písomnou formou vzdáva mandátu poslanec 
Jozef Drienovský. Nakoľko nemáme náhradníka musia byť doplnkové voľby, ktoré by mali 
prebehnúť na jeseň. Aby sa tento termín stihol musí sa to rýchlo zdokladovať a odoslať na 
Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo informáciu o vzdaní sa poslaneckého mandátu 

poslanca Jozefa Drienovského a berie na vedomie informáciu starostu obce o zániku mandátu 
poslanca Jozefa Drienovského dňom 4. 3. 2020 v súlade s paragrafom 25 ods. 2 písmeno c) 
Zákona o obecnom zriadení neskorších predpisov písomným doručením obecnému úradu. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 75/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 5:Informácie o postupe pri spracovaní Územného plánu obce Žikava – Ing. arch. 
Peter Mizia 
 Starosta vyzval Ing. arch. Petra Miziu, aby predniesol informácie o postupe Územného 
plánu.  
 
Ing. arch. P. Mizia – momentálne sa venuje štúdiu došlej dokumentácie od obce. Z katastra 
získal mapový podklad C, ktorý prekreslil a dá sa teraz s ním pracovať. Je to podklad pre 
prieskumné práce, ktoré by mohli začať začiatkom apríla – zmapujú stav obce v rozsahu celého 
katastrálneho územia.  
Mierka 1:2 000 – v tejto mierke sa spraví hlavný nákres. Táto mierka je podrobnejšia, čiže 
regulácia bude presnejšia. 
Mierka 1:10 000 – v tejto mierke sa budú robiť ostatné výkresy. 
Mierka 1: 50 000 – mapový podklad na báze vucky – musí sa deklarovať stav, kde sa 
nachádzame na území samosprávneho kraja. Bude sa to týkať investícií, ktoré by sa mohli 
dotknúť obce. 
Vypracuje sa textový dokument, ktorý bude podliehať verejnému pripomienkovaniu. Obec dá 
informácie, kde má pripravené investície, ktoré chce realizovať. Celé toto mapové dielo bude 
slúžiť na usmernenie výstavby v obci. 
Únia Územné plány podporuje 80%-nou dotáciou z celkových nákladov ak sa splnia všetky 
náležitosti.  
Požiadavky na OZ: 
- história obce, 
- plán hos. rozvoja, 
- plán investície, 
- erb obce, 
- mapové podklady celého katastra stav „C“ a „E“. 



Ing. M. Kukla -  najdôležitejšie je ako by malo byť územie využité, zaujímalo ho či nám Ing. 
arch. P. Mizia vie s týmto pomôcť napr. vymodelovať príklad pre nás.  
Ing. arch. P. Mizia – vysvetlil, že sa všetko bude robiť v krokoch a postupne sa zistí celý stav 
a aj zámery. Obec musí dať vopred požiadavky. Celý Územný plán bude musieť byť nielen 
verejne schválený, ale musí byť schválený aj nezávislými ľuďmi. Pre nás to je pani Čuboňová, 
ktorá bude zodpovedná za selektovanie rôznych pripomienok. Musí byť v obci vyhlásené, že 
začalo konanie tvorby územného plánu – výveska, internet. Bude spravené verejné 
zhromaždenie. Konečné rozhodnutie majú poslanci OZ. Celý proces tvorby Územného plánu 
bude trvať rok a pol. 
Mgr. J. Malý–zaujímalo, či cesty, ktoré nie sú zakreslené a hlavne tie, ktoré sú na súkromných 
pozemkoch či je možné zakresliť do územného plánu.  
Ing. arch. P. Mizia – tieto cesty majú prvky verejno-prospešnej stavby, takže sa dá uplatniť 
inštitút vyvlastnenie. Je to nadradený dokument. Tieto cesty majú atribúty miestnej komunikácie, 
takže sa dajú legalizovať. 
Starosta – cena Územného plánu je 23 000 €, financie musíme na to riešiť, nakoľko najprv to 
musíme zaplatiť a až potom dostaneme dotáciu. Zatiaľ je v úvahe úver, ak vyplatíme úver, ktorý 
bol zobratý na komunitné centru. V najbližšom období by sme mali dostať dotáciu na komunitné 
centrum a z toho by sa vyplatil úver, ktorý bol zobratý na komunitné centrum. 
  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo informácie o postupe pri spracovaní Územného plánu 
obce Žikava a berie na vedomie informácie o postupe pri spracovaní Územného plánu obce 
Žikava. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 6(D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
  
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 76/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 6:Žiadosť o zníženie poplatku za komunálny odpad – Ján Kováč 

Starosta vysvetlil, že žiadosť bola riešená aj finančnou komisiou v zmysle paragrafu 82 
ods. 3 Odstránenie tvrdosti zákona. Vyzval pána Jána Kováča, aby predniesol svoju žiadosť 
a aby aj predseda fin. komisie Ing. M. Kukla predniesol správu finančnej komisie. 
 
J. Kováč–informoval všetkých zúčastnených, že má dospelého zdravotne ťažko postihnutého 
syna, ktorý je plienkovaný. Nevyužíva kanalizáciu a tým pádom KUKA nádoba je stále plná 
plienok, čo znamená že musia vyvážať KUKA nádobu každý vývoz. Žiada o zníženie poplatku 
za žetóny. 
Ing. M. Kukla – finančná komisia riešila túto žiadosť. Navrhujú úľavu za komunálny odpad na 
rodinný dom, čo znamená 50 %-ná zľava na žetón. Navrhujú to individuálne riešiť. Ak by do 
konca roka bolo viac týchto prípadov, tak by sa to muselo riešiť VZN-kom. 
 



Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o zníženie poplatku za komunálny odpad 
žiadateľa Jána Kováča a odporúča starostovi obce znížiť cenu žetónu o 50 %  z celkovej ceny 
žetónu na rok 2020. 
Hlasovanie: 
ZA: 6(D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 77/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 7:Návrh na rozpočtové opatrenia č. 1/2020 
 Starosta vyzval Ľudmilu Kunskú na vysvetlenie rozpočtového opatrenia č. 1/2020. 
 
Ľ. Kunská–vysvetlila, že ide o prevod z rezervného fondu vo výške 2 300 €, ktoré sa použijú na 
dofinancovanie: 

- detského ihriska Červený rak (dotácia – 8 000 €, vlastné zdroje – 500 €) 
- projektovej dokumentácia verejného osvetlenia na Mlynskej ulici, pri kostole a pri 

základnej škole (1 200 €) 
- projektovej dokumentácia na rekonštrukciu Domu smútku (600 €). Z Tríbečskabude 

dotácia  na rekonštrukciu Domu smútku. 
Ing. M. Kukla – dotácia na verejné osvetlenie je zatiaľ neistá, nakoľko sa bude žiadať dotácia 
v hodnote 15 000 € na Ministerstve financií. 
  
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh na rozpočtové opatrenie č. 1/2020 a schvaľuje 
rozpočtové opatrenie č. 1/2020 na čerpanie z rezervného fondu na investičné akcie. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 78/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 8:Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2019 
 Starosta vyzval Ľudmilu Kunskú, aby podala vysvetlenie k inventarizácii majetku, 
záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2019. 
 
Ľ. Kunská–inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2019 bola 
vykonaná na základe príkazu starostu obce z dňa 18. 11. 2019. Fyzická inventúra prebehla 2. – 6. 
12. 2019, dokladová inventúra prebehla 24. 1. 2020.  Žiadne inventarizačné rozdiely neboli 
zistené. 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku 
a záväzkov k 31. 12. 2019 a berie na vedomie inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu 
majetku a záväzkov k 31. 12. 2019. 



Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 79/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 9:Návrh na vyradenie majetku 
 Starosta vyzval Ľudmilu Kunskú, aby vysvetlila, ktorý majetok sa bude vyraďovať. 
 
Ľ. Kunská–tlačiareň CANON (rok obstarania 2014), ktorá sa už nedá opraviť (je nefunkčná) a 
Projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu budovy OcÚ z roku 2009 (táto dokumentácia sa bude 
vyraďovať len účtovne). 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh na vyradenie majetku a schvaľuje vyradenie majetku 
a to projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu budovy OcÚ a tlačiareň CANON. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 80/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 10:Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 a návrh plánu kontrolnej činnosti na 
1. polrok 2020 

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 a návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 
2020 si všetci poslanci prečítali. Starosta ich upozornil, že je potrebné upraviť niektoré VZN-ká, 
štatút obce a rokovací poriadok nakoľko nie sú v súlade s prepismi. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo správu o kontrolnej činnosti za rok 2019 a návrh 

plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020, berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti za rok 
2019 a schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020.  
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 81/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 11: Návrh na zrušenie Uznesenia č. 24/2019 – odpredaj obecného pozemku časť 
parcely č. 261, diel č. 10 vo výmere 13 m2 – Lýdia Rybaričová 
 Starosta vysvetlil prečo táto situácia vznikla. Nakoľko sa minulý rok odpredalo viac m2 
z parcely č. 261, tak na katastri im nesedela celková výmera schválená na tento odpredaj 



obecného pozemku. Ďalšie schválenie odpredaja pozemku z tejto parcely môže byť až keď bude 
výmera zavkladovaná. 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh na zrušenie Uznesenia č. 24/2019 – odpredaj 
obecného pozemku časť parcely č. 261, diel č. 10 vo výmere 13 m2 žiadateľky Lýdie 
Rybaričovej a ruší Uznesenie č. 24/2019. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 82/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 12: Opätovné schválenie odpredaja obecného pozemku časť parcely č. 261, diel č. 
10 vo výmere 13 m2 – Lýdia Rybaričová 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo opätovné schválenie odpredaja obecného pozemku 
časť parcely č. 261, diel č. 10 vo výmere 13 m2 žiadateľky Lýdie Rybaričovej a schvaľuje podľa 
§9 ods. 8 písmeno b) zákona č. 138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
predaj časti pozemku vo vlastníctve Obce Žikava, a to diel č. 10 vo výmere 13 m2 

k novoutvorenej parcele registra „E“ p. č. 226/1 – zast. pl. a nádvorie, parcela vznikla 
odčlenením z parcely registra „E“ p. č. 261 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 8 459 m2, 
ktorá je zapísaná v katastri nehnuteľností vedenom na Okresnom úrade Zlaté Moravce na LV č. 
1111 v k.ú. Žikava, na základe Geometrického plánu č. 97/2018 zo dňa 1. 10. 2018 
vyhotoveného geodetom Tiborom Drienovským – do výlučného vlastníctva žiadateľky: Lýdii 
Rybaričovej r. Richterovej, nar. 9. 1. 1958, trvale bytom Nitrianska 3099/6, 953 01 Zlaté 
Moravce. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 83/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 13: Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce – pozemku p. č. 261/1 vo 
výmere 30 m2 – Marián Krpala 
 Starosta vyzval Mariána Krpalu, aby vysvetlil svoju žiadosť. 
 
M. Krpala – žiada o odkúpenie pivnice, ktorú v 70 – tych rokoch postavil jeho starý otec. 
Mgr. J. Malý – urobil obhliadku so stavebnou komisiou. Tým, že pivnica bola postavená 
a dlhodobo užívaná navrhol vyhovieť žiadosti Mariána Krpalu. 
Ing. M. Kukla–súhlasí s Mgr. J. Malým, ale navrhuje počkať na Územný plán, aby to nebolo 
predčasné riešenie. 
L. Kunský – navrhol spraviť stavebnú uzáveru na rok a pol, pokiaľ nebude hotový Územný plán. 



Starosta – upozornil, že je potrebné k tomu mať geometrický plán. Nemôže sa schvaľovať bez 
toho, lebo nevieme o aké m2 ide. 
Mgr. J. Malý  – navrhol hlasovať za predbežný súhlas, aby Marián Krpala vedel či má 
investovať do geometrického plánu. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce – 
pozemku p. č. 261/1 vo výmere 30 m2 žiadateľa Mariána Krpalu a udeľuje mu predbežný súhlas 
na odpredaj nehnuteľného majetku obce pozemku p. č. 261/1 po spracovaní a predložení 
geometrického plánu. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4(D. Dubec, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 2 (Ing. M. Kukla, L. Kunský)   
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 84/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 14:Dodatok k cenníku vykonávaných služieb OcÚ 
 Riešila sa otázka prenajímania štiepkovača, pivných setov, krovinorezu a laminovania. 
Vyzval predsedu finančnej komisie, aby predniesol návrhy. 
 
Ing. M. Kukla – informoval o navrhovaných cenách: 

I. Štiepkovač - musí ho obsluhovať zaučená osoba. Bude sa zapožičiavať prevádzka 
štiepkovača, pre občanov Žikavy, štiepkovať sa bude u záujemcu, materiál na 
štiepkovanie bude umiestnený na jednom mieste, ľudia sa budú nahlasovať na OcÚ. 
Suma je stanovená za hodinu. Každá načatá hodina sa ráta 30 min. Náklady pre obec na 
hodinu štiepkovania  je  10 € (5 €/hod. – zaškolený pracovník, 1 € - doprava k 
záujemcovi, 2,1 € - spotreba PHM na samotné zariadenie pri výkone,  1,9 € - olej 
a ostatné náklady). Finančná komisia navrhla tri varianty: 

1. 15 €/hodinu – dôchodci a ZŤP zľava 50 % 
2. 10 €/hodinu - dôchodci a ZŤP zľava 50 % 
3. 5 €/hodinu – bez zľavy 

Poslanci OZ odporučili starostovi druhú variantu – 10 €/hodinu (zľava 50 % pre 
dôchodcov a ZŤP) 

II. Krovinorez – musí ho obsluhovať zaučená osoba. Bude sa zapožičiavať prevádzka 
krovinorezu, len pre občanov Žikavy, ľudia sa budú nahlasovať na OcÚ. Finančná 
komisia navrhla cenu – 15 €/hodinu. 

III. Pivné sety – len pre občanom Žikavy, bude zavedený prevádzkový poriadok kde sa bude 
evidovať aj číslo občianskeho preukazu. Prísna kontrola setov pred a po odovzdaní. 
Finančná komisia navrhla tri varianty: 

1. 10 €/deň (5 € stôl, 2,50 € jedna lavica, 2,50 € jedna lavica) 
2. 8 €/deň (4 € stôl, 2 € jedna lavica, 2 € jedna lavica) 
3. 5 €/deň (3 € stôl, 1 € jedna lavica, 1 € jedna lavica) 

Poslanci OZ odporučili starostovi tretiu variantu – 5 €/deň(3 € stôl, 1 € jedna lavica, 1 € 
jedna lavica). 



IV. Laminovačka – laminovanie na OcÚ, zamestnancami OcÚ. Finančná komisia navrhla 
tieto ceny: 
A3 – 1 €/ks 
A4 – 0,50 €/ks 
A5 – 0,30 €/ks 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo dodatok k cenníku vykonávaných služieb OcÚ 

a odporúča doplniť cenník nasledovne: 
- štiepkovanie – 10 €/hodinu (50 % zľava pre dôchodcov a ZŤP) 
- krovinorez – 15 €/hodinu 
- pivné sety – 5 €/set/deň (3 € stôl, 1 € jedna lavica, 1 € jedna lavica) 
- laminovanie - A3 – 1 €/ks, A4 – 0,50 €/ks, A5 – 0,30 €/ks. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  Ing. K. Tomášová, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 85/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu 15:Rôzne 
 Starosta informoval poslancov OZ, že komunitné centrum je skolaudované a momentálne 
sa čaká na peniaze z dotácie. V 11. týždni absolvuje starosta školenie ohľadom prevádzky 
komunitného centra. Poveril finančnú komisiu, Ľudmilu Kunskú a Ing. Ľubicu Kuklovú spísať 
zoznam vecí a zariadení potrebných na vybavenie komunitného centra. Tento zoznam sa musí aj 
naceniť.   
Ďalej starosta informoval OZ, že projekt na osvetlenie Mlynskej ulice  je vypracovaný a poslal 
požiadavku o dotáciu na ministerstvo financií. 
 
D. Richter, J. Pecho a T. Kráľ- sa informovali ako to vyzerá s prístupovou cestou k ich 
nehnuteľnostiam a ako dlho bude trvať celý proces. 
Starosta - vysvetlil, že musí byť ukončený proces Územného plánu a až potom môžeme žiadať 
dotácie na prístupovú cestu. 
Mgr. J. Malý–navrhol písomne dať žiadosť Milošovi Šedíkovi na odpredaj pozemku, cez ktorý 
prechádza cesta. Ďalej navrhol dať si naceniť obchádzku s vybudovaním mosta. Nakoľko obec 
financie na takéto riešenie nemá, musel by sa zobrať úver. Na základe toho by bolo potrebné 
zvolať verejné zhromaždenie, kde by ľudia rozhodli, či sú ochotní strpieť zvýšenie daní, aby sa 
úver mohol splácať. A ďalšiu možnosť navrhol vyvlastnenie pozemku cez Inštitút vyvlastnenia 
ešte pred dokončením Územného plánu. 
L. Kunský – vysvetlil, že prístupová cesta na základe Územného plánu bude jednoduchšia a pre 
obec omnoho lacnejšia nakoľko sa môže žiadať dotácia na cestu.  
D. Dubec – vysvetlil, že by to musel byť ťažkotonážny most, po ktorom by muselo prejsť aj 
hasičské auto a napokon je to vodná stavba (veľmi ťažko sa získava povolenie). 
J. Pecho – súhlasil s D. Dubcom nakoľko by musela byť aj šírka mostu väčšia, nielen 
jednosmerná. Budovanie mostu nie je podľa neho reálne. 



Mgr. J. Malý – nakoniec navrhol vyvlastnenie pozemku cez Inštitút vyvlastnenia. 
Starosta–súhlasil, že sa spolu s Mgr. J. Malým pozrie na to vyvlastnenie pozemku, ale 
upozorňuje, že to nebude rýchly proces. Zistí aj cenu čo to bude stáť. 
 
K bodu 16:Záver 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

Prílohy k zápisnici: 
 Príloha č. 1: Pozvánka 
 Príloha č. 2: Prezenčná listina 
 Príloha č. 3:Žiadosť o zníženie poplatku za komunálny odpad – Ján Kováč 

Príloha č. 4: Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1/2020 
Príloha č. 5: Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12.  
                    2019 

 Príloha č. 6: Návrh na vyradenie majetku 
 Príloha č. 7: Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 a návrh plánu kontrolnej činnosti 
                                 na 1. polrok 2020 
 Príloha č. 8: Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce – pozemku p. č. 261/1 vo 
                                Výmere 30 m2 – Marián Krpala 
 
V Žikava 13. 03. 2020 
 
 
Overovatelia zápisnice:  .......................................................   .................................................... 
                               Ing. Miroslav Kukla                           Viera Zabáková 
 

 
Zapísala:  ................................................... 
                        Ing. Ľubica Kuklová 


